



غسالة تعبئة أمامية , لون أبيض
Front Load washing Machine, White Colour

WF1711WHT

كغ | 17



تحكم ذكي, حياة ذكية
Smart Control, Smart Life

بدءاً من إدارة عملية الغسيل عن بعد وصولاً إلى تنزيل الدورات الإضافية, تصبح غسالتك أكثر ذكاءً. تفاعلي بسهولة معها وتمتعي بأحدث الابتكارات من خلال القابلية للاتصال عبر Wi-Fi.

From operating your laundry remotely to downloading additional cycles, your washing machine just got smarter. Easily interact with it and access the latest innovations with Wi-Fi connectivity.



Inverter Direct Drive Motor : Less vibration, Less noise

It is super reliable and really quiet. We know it is one of the best washing machine motors on the market, which is why all our machines come with a standard 10 year warranty on the motor.



ADD ITEMS

إضافة الأشياء المنسية في منتصف الدورة

في حالة نسيان بعض الأشياء أثناء عملية الغسيل, يمكن الضغط بسهولة على زر إضافة الأشياء "Add Items" وإضافة أية أشياء بدءاً من الجوارب الصغيرة وحتى الجواكت الكبيرة. مهما كانت الوظيفة المحددة سواء Cotton, Mix, Easy Care أو حتى Speed14, يمكن فتح الباب* بصورة فورية في أقل من 3 ثواني أثناء عملية الغسيل.

*وفقاً لكمية الملابس, ونوع القماش, قد لا يتم تحرير قفل الباب. إذا كانت درجة حرارة الماء أعلى من 40 درجة مئوية, فلن يتم تحرير قفل الباب تحقيقاً للسلامة.

Add forgotten items mid-cycle

If you miss to put laundry during washing, just press "Add Items" and add any laundry from small socks to big jacket. Cotton, Mix, Easy Care, Speed14 whichever you selected, **door can be opened*** immediately less than 3 sec during washing.

*Depending on the clothes amount and fabric type, door lock may not be released. If water temperature is higher than 40, door lock is not released for safety.

AI DD™

عناية ذكية مع حماية أكبر بنسبة 18% للأقمشة

تقوم بحماية غسيلك من خلال استشعار نعومة القماش تلقائياً.

Intelligent Care with 18% More Fabric Protection

Protect your laundry by sensing fabric softness automatically.

أبعاد المنتج (سم) ... Product Dimensions (cm)



الوزن الصافي (كغ)
Net Weight (Kg)



Combat allergens with the power of TrueSteam™

The Allergy Care cycle uses water and heat to create a super-disinfecting steam that sanitizes clothing while still being gentle on it. This reduces 99.9% allergens.



القضاء على مسببات الحساسية مع قوة تقنية TrueSteam™

تستخدم دورة القضاء على مسببات الحساسية المياه والحرارة لإصدار بخار مطهر بصورة فائقة يساعد على تعقيم الأقمشة مع الحفاظ عليها. يساعد هذا الأمر على تقليل مسببات الحساسية بنسبة 99.9%.



Swing



Stepping



Tumble



Filtration



Scrub



Rolling

More Motion, Better Care

خاصية الغسيل المثالي للأقمشة مع تقنية الحركات الست

حدد برنامج الغسيل وستحرك تقنية التشغيل المباشر بست حركات حلة الغسيل في اتجاهات متعددة للعناية المناسبة بالملابس في حين تنظيفها باقتدار.

OPTIMAL WASH for fabrics with 6 Motion DD

Select a wash program and 6 Motion Direct Drive technology moves the wash drum in multiple directions, giving fabrics the proper care while getting clothes ultra clean.



zagzoogksa



www.zagzoog.com
info@zagzoog.com

عاماً من الخبرة والتميز



الزفروق للأجهزة المنزلية
Zagzoog for Home Appliances